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V sobotu 28. prosince se v kulturním domě utkali příznivci tenisu nad zelenými stoly. 
Mezi 26 účastníky byly i 2 odvážné ženy, které poměřily své síly s muži. Po nástrahách  
v podobě zápasů základních skupin a následného play-off systému se z vítězství radoval 
a titul obhájil Pavel Hurtík. Na dalších medailových místech se umístili T. Pícha a  
M. Pícha st. Vítěz turnaje si letos odnesl zbrusu nový putovní pohár. 
 - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 20. prosince jsme zastavili hlasování v anketě, kdy jsme zjišťovali Váš názor, 
na rekonstrukci budovy OÚ a MŠ? 
 
Do ankety se zapojilo celkem 50 hlasujících. Téměř z nich 2/3  (31 hlasů, tj. 62 %)  
uvedli, že budovy po rekonstrukci vypadají hrozně. Pozitivněji, že je rekonstrukce  
povedená, reagovala necelá 1/3 účastníků ankety (15 hlasů, tj. 30%). Tentokrát nejméně  
využitou odpovědí zůstala varianta, že Vás toto téma nezajímá (4 hlasy, tj. 8%) 
 
Děkujeme za Vaše hlasy a doufáme, že ti, kterým se nelíbí zevnějšek budovy, tak ocení  
alespoň přínos na úsporu energií a lepší funkčnost komplexu OÚ a MŠ. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 13. prosince změřili své síly stolní hokejisté. Již osmý turnaj pořádalo 
Vejrovské zemanství. Turnaje se zúčastnilo 15 hráčů, kteří byli rozděleni do třech skupin.  
V následných vyřazovacích bojích si nejlépe vedl benjamínek Filip Čáp, když za sebou  
Nechal J. Kloboučníka a T. Píchu. Všichni medailisté si z turnaje odnesli malé pozornosti  
v podobě šišky salámu a kalendáře. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 7. prosince si děti přišly do kulturního domu pro svou mikulášskou nadílku.  
Celkem se zde sešlo asi 60 návštěvníků. Jak je již u nás zvykem, tak děti nedostaly nadílku  
zadarmo. Museli se totiž ze svých hříchů vykoupit písničkou či básničkou. Za ty nejmenší  
tuto povinnost splnili rodiče. 
 
Fotogalerii z této akce naleznete na odkaze Píseckého deníku níže. 
http://pisecky.denik.cz/mikulas-v-branicich.html 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 29. listopadu se u kapičky Sv. Saturnina sešlo asi 30 příznivců dobré nálady a 
humoru, aby si zde popovídali s přáteli a také oslavili patrona humoru. Při této příležitosti 
také zvolili patronem českého humoru pro rok 2013 Václava Postráneckého, kterému Pavel 
Zeman odešle glejt s titulem Rytíř českého humoru. Mezi hlasujícími byl vylosován výherce 
knihy Saturnin. Letošní rok se jím stala paní Dana Hovorková. Pro všechny účastníky bylo 
připraveno pohoštění v podobě horké medoviny, koblih a Branických saturninek. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ve čtvrtek 31. října jsme ukončili hlasování v anketě, ve které jsme chtěli znát Váš názor na  
cenu parcel (380Kč/m2) v lokalitě u hřiště. 
 
Do ankety se zapojilo 30 hlasujících. Nejvíce z Vás (11 hlasů, tj. 37%) si myslí, že cena 
mohla být vyšší. Na druhém místě se se sedmi hlasy (tj. 23%) umístila možnost, že toto  
téma není zajímavé. 6 hlasů (tj. 20%) si vysloužili varianty, že cena je přijatelná a že mohla 
být nižší. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 25. a v sobotu 26. října se konaly volby do Poslanecké sněmovny ČR. 
V odkaze zde: http://volby. si můžete prohlédnout výsledky voleb v naší obci. 
Potěšující je, že volební účast v Branicích (70,8%) předčila republikový průměr (59,5%). 
Celkové výsledky voleb jsou k nahlédnutí zde: http://volby.cz/poslanecka-snemovna- 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V pondělí 14. října uveřejnil Písecký deník rozhovor s Pavlem Zemanem. 
Přečíst si ho můžete v odkaze zde: http://pisecky.denik.cz/pavel-zeman 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pátek 11. října pořádalo Vejrovské zemanství I. Šachový turnaj. Do turnaje, o putovní 
sošku Zlatého vola, se přihlásilo osm účastníků. V K.O. systému nejlépe vedl a v turnaji 
zvítězil Pavel Jírovec z Bernartic. Toho následovali T. Pícha, M. Pícha st. a F. Strnad. 
Souběžně s kláním dospělých se odehrával dětský turnaj. V tom si nejlépe vedl Vašek Kabát. 
Na druhém a třetím místě se umístili bratři Zemanovi. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   

V pondělí 30. září byla ukončena rekonstrukce komplexu budov mateřské školky a obecního 
úřadu. Po předchozích částečných úpravách, které se týkaly sociálního zařízení a vstupního 
vestibulu se obci podařilo dokončit největší rekonstrukci od dob její výstavby. 
Práce probíhaly přibližně dva měsíce a vyžádaly si investici v podobě necelého 1,9 mil. 
korun. Tato částka byla pokryta dotací z Evropské unie (cca 1,4 mil.), dotací ze státního fondu 
životního prostředí (cca 80 tis.) a příspěvkem obce (cca 430 tis.). 
 
Této rekonstrukci se věnoval ve svém článku i Písecký deník, shlédnout jej můžete v  
odkaze zde: http://pisecky.denik.cz/branicka-skolka-ma-nove-barvy.html 
 

 
Fotogalerii z rekonstrukce si můžete prohlédnout v odkaze níže. 
http://branice.rajce.idnes.cz/Rekonstrukce_budovy_OU_a_MS_2013/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   

V sobotu 7. září bylo opět živo ve sportovním areálu. Svůj turnaj zde rozehráli příznivci 
nohejbalu. Bojovali ve dvou skupinách v každé po pěti týmech. V následných semifinálových 
bojích si finále vybojovaly týmy All stars a Rumíci. Po roce se z vítězství 2:1 na sety radovali  
opět hráči All stars v sestavě Z. Šerhant, P. Šerhant a T. Pícha. Následovali je: Rumíci,  
Pažouti, Pazderna, Gang bang, Křenovice, Nekopové, Trio Mare, Slátaniny a Divoši z lomů. 
Kromě týmových ocenění pořadatelé vyhodnotili i jednotlivce. Cenu za zákrok dne si připsal 
rutinér P. Pletka a nejlepším hráčem byl zvolen P. Mrkáček. 
 

 
Další fotografie můžete shlédnout zde: http://fotojanuska.rajce.idnes.cz/Nohejbal_2013/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -   
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V neděli 1. září jsme zastavili hlasování v anketě, kde jsme se ptali na Váš názor, jestli 
bychom, si zasloužili, nějaké významnější ocenění v soutěži Vesnice roku 2013? 
 
Z celkem 27 hlasujících si více než polovina (27 hlasů, tj. 56%) myslí, že nebylo čím si 
ocenění vysloužit. 9 hlasujících (tj. 33%) uvedlo, že bychom si zasloužili minimálně jednu ze 
stužek. Nejoptimističtější variantu - stupně vítězů jste zvolili ve dvou případech (tj. 7 %). 
Jeden čtenář (tj. 4%) označil možnost, že toto téma ho nezajímá. 
 
Děkujeme za Vaše názory. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V sobotu 31. srpna se ve sportovním areálu sešli příznivci volejbalu. Konal se zde  
12. ročník tradičního turnaje, který pomyslně ukončuje prázdniny. Letos se o putovní pohár 
utkalo 6 týmů. Po zápasech základní skupiny následoval play-off systém. V tomto si nejlépe 
vedl, a třetí vítězství v řadě si připsal, tým Jelit ve složení: P. Vejvodová, T. Pícha,  
P. Šerhant a J. Čunát. 
 
Celkové pořadí:  
1. Jelita, 2. Kyselý bubliny, 3. Rumíci, 4. Lampičky, 5. Křižanov, 6. Gang levých hráčů. 
 

 
 
Fotogalerii z letošního a všech předcházejích ročníků naleznete v odkaze níže. 
http://volejbalcup.rajce.idnes.cz/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

V pondělí 15. července jsme pro Vás připravili další z novinek obecních stránek. Do menu 
jsme přidali složku s názvem "Ke stažení", zde budeme průběžně ukládat dostupné 
dokumenty k uložení do Vašich PC nebo pouze ke zhlédnutí. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V úterý 25. června vyhlásily Služby města Milevska výsledky soutěže ve sběru PET lahví 
pro tento školní rok. Po vítězství v minulém ročníku si naše školka vedla opět velmi dobře, 
když s více než jednou tunou nasbíraných PET lahví, obsadila třetí příčku. 
 
Kompletní výsledky naleznete v odkaze zde: www.smmilevsko.cz/vysledky-sberu-pet-lahvi 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pondělí 24. června vyhlásili pořadatelé soutěže Vesnice roku její výsledky pro letošní rok. 
Naše obec se bohužel žádného z hlavních ocenění nedočkala. Cenou útěchy nám však může 
být Čestné uznání za podporu individuální výstavby v obci. 
 
Jihočeskou vesnicí roku se stali Chelčice. Článek Píseckého deníku zde: 
http://pisecky.denik.cz/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V neděli 23. června jsme uzavřeli hlasování v anketě, ve které jsme zjišťovali, jestli si 
myslíte, že naše obec dosáhne na nějaké ocenění v rámci soutěže Vesnice roku 2013? 
 
Do ankety se zapojilo celkem 37 hlasujících a výsledky byly vzácně vyrovnané.  
V konečném součtu se nejvíce hlasům těšila odpověď, že šanci máme určitě (18 hlasů,  
tj. 49%). S odstupem dvou hlasů (16, tj. 43%) zaostala možnost, že nemáme žádnou šanci. 
Neutrální odpověď - je mi to jedno označili 3 hlasující (tj. 8%).  
 
Děkujeme za Vaše názory. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 22. června se ve sportovním areálu konaly oslavy 115. výročí založení sboru SDH. 
Při této příležitosti se po sedmi letech konalo i setkání rodáků. Na úvod programu byla u 
kapličky Sv. Kříže uctěna památka padlým vojínům z I. Světové války. Na tuto 
vzpomínkovou událost navázalo oceňování členů SDH. Poté již starosta hasičů p. Novák a 
starosta obce p. Češka přivítali přítomné hosty a naplno tím zahájili průběh oslav. 
Hlavním bodem celého dne byla hasičská soutěž "O pohár starosty obce. Tu jako první 
odstartovali ženy. Vítězství si odvezly hasičky z Podolí, následovaly je zástupkyně Křenovic 
a Branic. Startovní listina můžů čítala 10 týmů. Mezi nimi si nejlépe vedli dobrovolníci z 
Jestřebic, následováni týmem Jetětic a Cígler týmem. Domácí borci, kteří vytvřili dva týmy, 
se umístili na 4. respektive 8. místě.  
Slavnosti však nebyly určené jen hasičům. Na své si zde přišly i děti. Pro ty byl tradičně 
připraven skákací hrad. Ochuzeni nebyli ani příznivci dobré muziky. Denní program zpestřila 
kapela Kovačka. Při večerní zábavě pak excelovala nestárnoucí kapela Fantom. 
Celý den provázela dobrá nálada a skutečnost, že si na slavnosti našlo cestu okolo 450 
návštěvníku je více než lichotivá. 
 
Fotogalerii Píseckého deníku naleznete zde: http://pisecky.denik.cz/galerie/setkani-rodaku 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 15. června se na start 7. ročníku Pohádkové cesty postavilo asi 80 dětí s přibližně 
stejným počtem dospělých. Letošní rok zkomplikovalo pořadatelům počasí plány natolik,  
že místo tradiční trasy kolem Ostrovského rybníka se pohádkové postavičky přesunuli na 
trasu lemující železniční trať. Děti se zde mohli potkat s Asterixem a Obelixem, vodníky, 
Dlouhým, Širokým a Bystrozrakým, čerty, Bobek a Bobkem, motýlem Emanuelem s 
Makovou panenkou, indiány nebo i hokejisty. Na každém ze stanovišť na ně čekal úkol,  
po jehož splnění obdržely nálepku do sbírky, kterou si v cíli proměnily v balíček plný 
zasloužených odměn a pamětní kartičku. 
 
Souběžně s průběhem pohádkové cesty se ve sportovním areálu odehrávaly Slavnosti 
Vejrovského zemanství, kde si děti mohly vyzkoušet své dovednosti v nejrůznějších 
disciplínách nebo si prostě jen zablbnout s kamarády. 
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Fotogalerii si můžete prohlédnout zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Pohadkova_cesta_2013/ 
a v odkaze na Písecký deník zde:http://pisecky.denik.cz/pohadkova-cesta-v-branicich 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V neděli 26. května uveřejnil Písecký deník názory zástupců jednotlivých obcí, aby se 
vyjádřili na téma: "Proč zrovna my bychom měli být Vesnicí roku?". V textu v odkaze 
naleznete i názor našeho pana starosty. Článek k nahlédnutí zde: 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/boj-o-vesnici-roku 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V úterý 30. dubna, v předvečer tzv. Filipojakubské noci, se sešlo asi 40 dětí na nádvoří za 
kulturním domem, kde si v rámci pálení čarodejnic opekly buřty, zablbly s kamarády a pod 
dohledem dospělých upálily čarodějnici. Po setmění se vydaly na lampionový průvod k 
májce, kterou v ten den postavili a do následujícího dne uhlídali místní mladíci. 

 
Fotogalerie z pálení čarodějnic zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Paleni_carodejnic/ 
Foto a videogalerie ze stávění májky zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Staveni_majky_2013/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V úterý 30. dubna byl ukončen termín pro podání přihlášek do soutěže Vesnice roku 2013. 
Naše obec se zapojila do této soutěže i letos, proto Vám přinášíme několik informací ohledně  
této soutěže. Letošního ročníku se účastní celkem 273 obcí z celé ČR, z toho je 180 z Čech a  
93 z Moravy. Nejvíce obcí se přihlásilo z Jihočeského kraje (celkem 36) a jsou zde 
zastoupeny všechny okresy tohoto kraje. Z okresu Písek se soutěže účastní celkem 15 obcí, 
mimo jiné například Borovany, Bernartice, Kovářov, Kučeř nebo Osek. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V úterý 30. dubna jsme uzavřeli hlasování v anketě, v které jsme se Vás ptali, jaký z plesů 
letošní „plesové sezóny“ hodnotíte jako nejvydařenější? 
 
Do ankety se zapojilo celkem 36 hlasujících. Více než třetina z nich (13 hlasujících, tj. 37%) 
uvedlo, že se neúčastnil/la žádného z plesů. Z plesů samotných se hlasujícím nejvíce líbilo na 
Obecním, ten obdržel rovnou třetinu hlasů (12 hlasů, tj. 33%). V těsném závěsu se na druhém 
místě umístil Hasičský bál (8 hlasů, tj. 22%). Nejméně hlasů (3 hlasy, tj. 8%) obdržel 
Sousedský ples. 
 
Děkujeme, že jste se zapojili do hlasování v anketě a jako tradičně jsme připravili novou. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 27. dubna se v kulturním domě sešli heligonkáři všech generací, aby zde svou účastí  
a vystoupením vzpoměli na známého branického heligonkáře Járu Strnada. Letos se zde 
setkali již po třinácté. Vystoupení necelé dvacítky účinkujících shlédlo asi šedesátičlenné 
publikum. Všichni se pod tóny heligonek náramně bavili. Nakonec byli všichni vystoupivší 
odměněni malými pozornostmi. 
 

 
 
Fotogalerie zde v odkaze: http://branice.rajce.idnes.cz/Setkani_heligonkaru_2013/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ve čtvrtek 4. dubna na svých oficiálních stránkách uvedly Služby města Milevska průběžný 
stav Soutěže ve sběru PET lahví. Výsledky této soutěže, do které se zapojila i naše mateřinka,  
naleznete v odkaze zde: http://www.smmilevsko.cz/aktuality/prubezne-vysledky-souteze 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

Ve čtvrtek 4. dubna se v mateřské školce konal zápis nových školáčků. Těch k zápisu  
dorazilo 6. O tom otiskl článek i Písecký deník, prohlédnout si ho můžete v odkaze níže 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/branicka-skola-poradala-zapis 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V sobotu 16. března se v kulturním domě konal maškarní karvenal pro děti. Ten navštívilo  
70 dospělých a 50 dětí. Pod taktovkou tří klaunů zde soutěžily, tančily a dováděly masky 
nejrůznějšího druhu. Od klasických pohádkových postav až po ty moderní. 

 
Více fotografií naleznete zde: http://branice.rajce.idnes.cz/Maskarni_karneval_2013/ 
Fotogalerie z večerní maškarní zábavy zde: 
http://branice.rajce.idnes.cz/Maskarni_zabava_2013/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V neděli 10. března jsme zastavili hlasování v anketě, ve které jsme se Vás ptali na jakou 
událost se nejvíce těšíte v novém roce? 
 
Nejvíce hlasů obdržela možnost (20 hlasů, tj. 35%), že se netěšíte na žádnou z akcí. Nejvíce  
žádanou akcí se stal Obecní ples, ten obdržel celkem 15 hlasů (tj. 25%). Za druhou 
nejočekávanější akci jste svými hlasy zvolili Hasičský bál, ten dohromady obdržel 9 hlasů (tj. 
15%). Pomyslný bronz si s 5 hlasy (tj 8 %) vysloužily Pohádková cesta a Svatováclavské 
posvícení. 2x jste hlasovali (tj. 3%) pro zbylé možnosti a to: Volejbal Cup, Mikulášská 
nadílka a Slavnosti Vejrovského zemanství. 
 
Děkujeme za Vaše hlasy. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 23. února pořádalo Vejrovské zemanství I. Vejrovský biograf. Na první promítání 
byla vybrána animovaná komedie Hotel Transylvánie. Tu shlédlo 17 nadšených diváků. 
Děti byly tak nadšené, že se některým ani nechtělo domů, proto zůstaly i po promítání 
a společný čas si zpestřily malováním. 
 

 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
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V sobotu 16. února pořádali v kulturním domě hasiči svůj bál. Na ten si našlo cestu téměr  
150 návštěvníků. Hudební doprovod obstarala kapela Top Ton. Zpestřením bálu bylo již 
tradiční vystoupení hasičů a hasiček. Ti předvedli něco ze svého společného tanečního umu 
na moderní hudební skladby. 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 26. ledna byl v referendu zvolen nový prezident České republiky. Všichni jistě víte,  
že se jím stal Miloš Zeman. V odkaze níže naleznete výsledky voleb v naší obci. 
http://volby.idnes.cz/prezidentske-volby-2013 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V sobotu 19. ledna pořádala obec v pořadí již V. Obecní ples. Letos nebyla účast tak vysoká, 
jako v loňském roce, ale i přesto se zde sešlo 160 spokojených hostů. Dobrou atmosféru 
svými hity udržovala kapela Toro Band.  
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V úterý 8. ledna vyšel v regionálním deníku další článek, tentokrát na téma druhého ročníku 
soutěže ve výkupu PET lahví. Článek čtěte v odkaze zde http://pisecky.denik.cz/vykupni 
Průběžné výsledky soutěže zde v odkaze: http://www.smmilevsko.cz/aktuality/prubezne-
vysledky 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V pondělí 7. ledna uveřejnil Písecký deník článek o nových stavebních parcelách, které obec 
buduje u fotbalového hřiště. Článek můžete číst v odkaze zde 
http://pisecky.denik.cz/zpravy_region/ 
- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  

V úterý 1. ledna se pod vedením Pavla Zemana vydala asi 25-ti členná skupinka výletníků na  
Novoroční pochod. Od kapličky Sv. Saturnina zamířili směrem do obory, do starého lomu a 
zpět. V pohodovém tempu zvládli zhruba pěti kilometrovou trasu za necelé dvě hodinky. 
 


